

## 【打吡終極大挑戰】條款及細則

1. 參加【打吡終極大挑戰】（「問答比賽」）即表示參加者同意和接納以下條款及細則和承諾在參與此問答比賽時遵守所有適用法律法規。
2. 所有參加者必須由即日起年滿 18 歲，並持有有效之香港身份證或旅遊證件。
3. 每人只可參加問答比賽 1 次，如重覆參加比賽，將會被取消資格。
4. 問答比賽地點  
初賽 – 首關挑戰區：沙田馬場第二座看台 1 樓公眾席區域，好賞食樓下  
決賽 – 終極擂台：沙田馬場第二座看台 1 樓公眾席區域，致勝論壇
5. 問答比賽共分 2 關：  
**初賽**
  - 初賽舉行時間為 2025 年 3 月 23 日上午 10 時 30 分至下午 2 時正。
  - 參加者需要前往問答比賽地點，使用本會提供的答題機進行登記和回答問題。
  - 初賽共有 20 條與打吡大賽相關的題目。參加者需要於限時 1 分鐘內完成所有題目並提交答案。如參加者未能於限時內完成所有題目並提交答案，大會將取消其參賽資格，成績無效。
  - 答對題數最多的前 6 名參加者可以晉級決賽。若答對題數相同者，則優先錄取完成時間較短的參加者。
  - 入圍決賽的 6 名選手會於同日下午 2 時 15 分至 2 時 30 分收到電話通知，入圍選手需於下午 3 時 00 分前前往問答比賽地點集合。
  - 如下午 2 時 30 分前未能成功聯絡入圍選手，或入圍選手未能於下午 3 時 00 分前到問答比賽地點集合，將被視同放棄參加決賽資格，入圍選手不得異議，其參賽資格將根據初賽排名依序遞補。**決賽**
  - 決賽的集合時間為同日下午 3 時 00 分，而開始時間為同日下午 3 時 10 分。
  - 6 名決賽選手會於台上進行搶答比賽，決賽共有 6 條問題。
  - 司儀發問後決賽選手鬥快搶答。如答錯，其餘決賽選手會重新搶答。
  - 凡入圍決賽的選手均可獲得指定入圍獎 1 份（每份建議零售價約港幣\$500）。另外，每答對 1 題決賽問題可獲得指定香港賽馬會指定禮券 1 套（每套價值港幣\$5,000）。
6. 香港賽馬會（「馬會」）有權修改問答比賽的時間而毋須事先通知。
7. 參加者不得在比賽期限使用平板電腦、手提電話或其他電子設備。如發現參加者試圖透過作弊、欺騙或其他行為來破壞比賽運作，馬會將自行裁量並保留取消其參賽及/或獲獎資格的權利。
8. 用於登記的個人資料包括英文全名（需與香港身分證或旅遊證件所示姓名相同）及手提電話號碼。個人資料及初賽題目的答案一經遞交，不得更改。
9. 入圍決賽的選手會收到電話通知，亦會被要求出示香港身分證或旅遊證件，以核實身份，請務必確保所提供的資料正確無誤。如提供的資料不正確，參加者將被取消資格。

10. 參加者同意向馬會提供有關個人資料以進行登記。參加者被視為已閱讀及明白載於 [https://www.hkjc.com/home/chinese/corporate/corp\\_privacy.aspx](https://www.hkjc.com/home/chinese/corporate/corp_privacy.aspx) 的馬會私隱條款，並進一步同意馬會可於是次活動的過程中及/或為是次活動使用本人的個人資料。
11. 問答比賽必需在工作人員見證下進行，否則一律無效，結果將不獲承認。參加者必須遵守在場工作人員指示參加問答比賽，在場工作人員及/或馬會有權拒絕任何參加者參加問答比賽而無須給予理由或賠償。
12. 所有禮品及/或香港賽馬會餐飲禮券不能兌換現金。
13. 禮品照片、圖片及/或其他說明均僅供參考，不應以之作為禮品實物的準確描述。
14. 在香港特別行政區法律容許之最大程度下，馬會不會就使用任何禮品引起或導致之任何損毀、遺失、死亡或受傷負責。得獎者須遵守有關禮品用途之條款及細則。
15. 馬會可能會於活動期間為參加者拍攝，並可能使用有關相片及影片做宣傳之用，參加者可能會在有關材料被識別。如有異議，請書面通知馬會。
16. 馬會保留是次活動的唯一及所有決定權，可以隨時取消、延後或修改是次活動的任何內容（包括但不限於地點、日期、時間或禮品）或修改相關條款及細則而不作另行通知且不承擔任何退款、賠償或其他責任。如有任何爭議，馬會保留最終決定權。
17. 是次問答比賽和此條款及細則在各方面都受香港特別行政區法律管轄，是次問答比賽的結果以馬會的決定為準。
18. 此條款及細則分為英文本及中文本，如英文本與中文本文義有異，一概以英文本為準。

## 【Derby Challenge】 Terms & Conditions

1. By participating in 【Derby Challenge】 ("Quiz Contest"), participants are deemed to have agreed and accepted these Terms and Conditions below and undertake to comply with all applicable laws and regulations in the course of participating in this Quiz Contest.
2. All participants must be at least 18 years of age at the time of registration and hold a valid Hong Kong ID Card or Travel Document.
3. Quiz Contest Location  
**Qualified Round:** Underneath Mezza One at Public Enclosure, 1/F, Grandstand II, Sha Tin Racecourse  
**Final Round:** Tipster Forum at Public Enclosure, 1/F, Grandstand II, Sha Tin Racecourse
4. Each participant can only participate once in the Quiz Contest. If anyone participating multiple times, their qualification will be revoked.
5. The Quiz Contest consists of 2 rounds:  
**Qualified Round**
  - The preliminary round will take place from 10:30am to 2pm on March 23, 2025.
  - Participants need to visit the designated Quiz Contest Location and use the provided device to register and complete the quiz.
  - The preliminary round will include 20 multiple choice questions related to Derby racing. Participants are required to complete all questions and submit the answers within 1 minute. Failure to complete all questions and submit all answers within one minute will result in disqualification from the Quiz Contest and their results in the Quiz Contest, if any, will not be admitted.
  - The top 6 participants with the most correct answers will advance to the final round. In case of a tie in the number of correct answers, the participant with the shorter completion time will be given priority.
  - 6 finalists will be notified by phone between 2:15pm and 2:30pm, and they must arrive at the Quiz Contest Location by 3:00pm.
  - If the finalists cannot be successfully reached by 2:30pm or fail to arrive at the Quiz Contest Location before 3:10pm, they will be deemed to forfeit their qualification for the final round. The finalists shall not object, and their qualifications will be determined based on the preliminary rankings.**Final Round**
  - Gathering time for the final round is 3:00pm on the same day, and starting time is 3:10pm.
  - Finalists will compete in a buzzer on stage with a total of 6 questions.
  - The emcee will ask the questions, and the finalists will buzz in to answer. If the answer is incorrect, the remaining finalists will answer again.
  - Each finalist will receive a designated consolation prize (recommended retail price at approximately HK\$500 each). In addition, every correct answer in the final round will earn the finalist a set of designated HKJC vouchers (worth HK\$5,000 each set).
6. The Hong Kong Jockey Club ("the Club") reserves the right to change the quiz contest period at any time without prior notice.
7. Tablets, mobile phones and other digital devices cannot be used to during the Quiz Contest. The Club reserves the right to disqualify any participant from the Quiz Contest if the Club believes that the participant has attempted to undermine the legitimate operation of the Quiz Contest by cheating, deception, or other unfair playing practices.

8. The personal information required for registration includes participant's full English name (which should match the name on your Hong Kong ID card or travel document), and the mobile phone number. Once the registration and preliminary round answers have been submitted, they cannot be changed.
9. Finalists will be notified by phone and will be asked to present their Hong Kong ID card or travel document to verify their identity. Please ensure that the provided information is accurate and complete.
10. Participants agree to provide personal data to the Club for registration purpose. Participants are deemed to have read and agreed to the Privacy Policy Statement of the Club available at [https://www.hkjc.com/home/chinese/corporate/corp\\_privacy.aspx](https://www.hkjc.com/home/chinese/corporate/corp_privacy.aspx), and further agree that the Club may use my personal data during this promotion and/or for the purposes of this promotion.
11. The Quiz Contest must be conducted under the witness of the on-site staff, otherwise it will be invalid and the result will not be recognized. Participants must participate in the Quiz Contest in accordance with the instructions of staff onsite. Staff onsite and/or the Club has the right to refuse any participant from participating in the Quiz Contest without giving any reason or compensation.
12. No prizes and/or HKJC dining vouchers can be exchanged or redeemed for cash.
13. Photographs, images and/or other illustration of the prizes are for reference only and should not be relied on as accurate representations of the actual prizes.
14. To the maximum extent permitted by law of the Hong Kong Special Administration Region, the Club does not accept any responsibility or liability whatsoever for any damage, loss, death or personal injury arising from or in connection with the use or enjoyment of any prizes. The use and enjoyment of the prize by the winner is subject to the relevant terms and conditions.
15. The Club may take photos and videos of the participants during the activity, and such photos and videos may be used for promotional purposes. Participants may be identified in such photos and videos. In case of any objection to such use, please notify the Club in writing.
16. The Club reserves the sole and all right to make decisions relating to this activity, and may cancel, postpone or modify any content of this activity (including but not limited venue, date, time or prize) or amend the relevant terms and conditions, at any time without notice, and without liability for refund, compensation or otherwise. In case of any dispute, the decision of the Club shall be final.
17. This Quiz Contest and these Terms and Conditions shall be governed in all respects by the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
18. The Terms and Conditions are available in both Chinese and English versions. In the event of any inconsistency between the two versions, the English language version shall prevail.